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دیدگـاه

گفت وگو

  کوتاه 
فارس: طهمورث حیدری در خصوص وضعیت رئیس هیات 
فوتبال استان کرمان، اظهار داشت: مجمع انتخاباتی هیات 
فوتبال استان کرمان مورخ 1400/12/21 تشکیل شد که  بر 
اساس انتخاباتی بسیار سالم، مهدی جهانشاهی به عنوان رئیس 
هیات فوتبال کرمان انتخاب شد. احدی یا فردی از اعضا انتخابات، 
شکایتی در این باره داشت که جهانشاهی شرایط اقامت را در 
هنگام انتخابات نداشته است. بدین ترتیب درخواست ابطال 
انتخابات از طرف محاکم قضایی مورد پیگیری قرار گرفت. 
وی افزود: در ادامه، رای به ابطال انتخابات صادر شد که پس از 
پیگیری های رئیس فدراسیون، مشاور حقوقی رئیس،کمیته امور 
استان های فدراسیون و رئیس هیات فوتبال کرمان خوشبختانه 
اساسنامه فیفا،کنفدراسیون و فدراسیون برای مرجع محترم 
قضایی مورد تصریح و تاکید قرار گرفت.در نهایت شعبه 84 دادگاه 
تجدیدنظر استان تهران به علت اینکه این موضوع باید از طریق 
ارکان قضایی فدراسیون مورد پیگیری قرار بگیرد رای قاطع 
صادر کرد که رسیدگی این مباحث در محاکم قضایی غیر قابل 
استماع است. عضو هیات رئیسه و رئیس کمیته امور استان های 
فدراسیون تصریح کرد: هر فردی شکایتی درباره روند انتخابات در 
سراسر کشور دارد باید به مراجع قضایی فدراسیون فوتبال رجوع 
کند. تخطی از این روند باعث پیگیری کمیته اخلاق خواهد شد.  

بیــن المــلل 
 سرمربی چلسی به خاطر رفتار تندی که بعد از بازی داشت از 
داور بازی عذرخواهی کرد. به گزارش دیلی میل، دیدار حساس و 
جذاب چلسی و منچستر سیتی در رقابت های لیگ جزیره برنده 
نداشت و بازی با تساوی 4 بر 4 به پایان رسید. پوچتینو بعد سوت 
بازی به طرف داور بازی رفت و به او به شدت اعتراض کرد. این 
سرمربی آرژانتینی در نشست خبری بعد از بازی به خاطر رفتار 
تند خود عذرخواهی کرد و گفت: من هفته 
قبل گفتم که داوری گاهی اوقات به ضرر 
شما است و گاهی هم به نفع شما. تنها 
چیزی که می توانم بگویم این است که 
به خاطر رفتارم بعد از بازی عذرخواهی 
می کنم. به نظرم رفتار خوبی از خود نشان 
ندادم. از آنتونی تیلور و دستیارانش 
عذرخواهی می کنم. او ادامه داد: 
من براین باور بودم که روی صحنه 
پایانی می توانستیم به گل برسیم و 
داور باید اجازه می داد که این حمله 

هم صورت گیرد.
  

معروف، بلنجینی، پیاتزا؛ 
 نزدیک ترین گزینه ها به نیمکت 

والیبال ایران 
ایسنا: مدتی است که فدراسیون والیبال ایران 
در حال بررسی گزینه هایی سرمربیگری تیم 
ملی است و در این مدت هم نام مربیان مختلف 
خارجی و داخلی مطرح شده که وارد رایزنی 
با ایران شده اند.   در آخرین جلسه کمیته فنی 
جانلورنزو بلنجینی، ویتال هاینن، روبرتو پیاتزا، 
ولادیمیر آلکنو، پیمان اکبری و سعید معروف 
به عنوان ۶ گزینه نهایی برای هدایت تیم ملی 
والیبال ایران تا المپیک 2028 معرفی شدند. 
هرچند روند انتخاب سرمربی تیم ملی با سرعت 
هفته های قبل دنبال نمی شود اما شنیده شده که 
سعید معروف، جانلورنزو بلنجینی و روبرتو پیاتزا 
سه گزینه اول فدراسیون هستند که برنامه های 
خود را ارائه داده اند و مذاکرات با آنها همچنان 
ادامه دارد.   پیش از این منابع غیررسمی خبر از 
سرمربیگری سعید معروف دادند که بیش از سایر 
گزینه ها به نیمکت تیم ملی نزدیک  شده است و 
در صورت قطعیت، توتولو یا سیچلو هم به عنوان 
دستیار و آلکنو نیز به عنوان مشاور فنی کنارش 
قرار می گیرند.   سرمربیگری سعید معروف تا 
جایی مورد توجه قرار گرفت که حتی برخی خبر 
از توافق قطعی فدراسیون والیبال با معروف را 
دادند که البته از سوی فدراسیون والیبال تکذیب 
و اعلام شد که روند مذاکرات همچنان ادامه 
دارد.  نکته قابل تامل دیگر در زمینه انتخاب 
سرمربی تیم ملی اتمام دوره ریاست محمدرضا 

داورزنی است.

 منهای فوتبال

گواردیولا: این است چلسی!  
به گزارش اسکای اسپورت، در حساس ترین و 
جذاب ترین بازی هفته دوازدهم رقابت های لیگ 
برتر انگلیس، دو تیم منچسترسیتی و چلسی در 
استمفوردبریج به مصاف هم رفتند که این بازی 
برنده نداشت و با تساوی 4 بر 4 به پایان رسید. 
گواردیولا در نشست خبری بعد از بازی گفت: 
این بهترین تبلیغ برای لیگ برتر انگلیس بود. 
بازی زیبایی بود و همه لذت بردند. وقتی رودری 
در دقایق پایانی گل چهارم را به ثمر رساند، 
به دستیارم گفتم که این بازی باز هم آبستن 
حوادث خواهد شد و گل دارد. چلسی در دقایق 
پایانی گل تساوی را به ثمر رساند. او در پایان 
گفت: شما اشتباه می کنید اگر براین باور هستند 
که ما برای پیروزی ۷ بر صفر به استمفوردبریج 
رفتیم. دوستان این است چلسی. چلسی در هر 

حالتی چلسی خواهد بود.

 ویژه

پرسپولیس چیزی از دست نداده است 

تیم فوتبال پرسپولیس مقابل سپاهان در هفته دهم لیگ 
برتر تن به شکست داد.  فوتبال برُد و باخت است و ما در هر 
لحظه پشت تیم مان هستیم. اگر ببازد تیم مان را دوست داریم و 
همیشه در شرایط سخت از پرسپولیس حمایت می کنیم. باید 
دست به دست هم بدهیم، مشکلات تیم مان را بدانیم و برای 
برطرف کردن مشکلات کاری انجام بدهیم تا رو به جلوتر بازی 
کند.  امسال مهاجمان خوبی جذب نشدند و باید با این نفرات 
بازی ها را ادامه بدهند. توقع نداشتم پرسپولیس در دیدار با 
سپاهان این قدر اشتباه داشته باشد و شکل خوبی نداشت. در 
زمان بازی کردن خودم، وقتی با تیم های بزرگ بازی داشتیم با 
انگیزه مضاعف، بهتر بازی می کردیم.  پرسپولیس بعد از بازی با 
الدحیل که خیلی خوب بازی کرد، دیگر شرایط خوبی را ندارد. 
به خاطر عدم پرداخت آپشن قهرمانی سال قبل، تمرینات 
تعطیل شد و تیم وارد مسائل حاشیه ای شد. پرسپولیس 
باید دیدار های ملوان، صنعت نفت و استقلال تاجیکستان را 
به راحتی می برُد. زمانی که تیمی وارد حاشیه می شود دیگر 
جمع کردنش سخت می شود. کادر فنی دیگر تیم ها، تاکتیک 
پرسپولیس را می خوانند و طبق آن برنامه فنی می چینند. ما 
تعریف کردیم که دروازه بان مان بازی با پای قوی دارد، اما این 
دلیل نمی شود که تمام پاس های تیم و حتی هافبک های مان 
رو به عقب باشد. یعنی پرسپولیس یک بر صفر جلو افتاده و بعد 
از آن تیم عقب می کشد؟ برای من بیننده این موضوع تداعی 
می شود که انگار کادر فنی سعی دارد تا بازی یک بر صفر برُده 

را حفظ کند. 
همینطور می شود که در دقایق پایانی بازی مقابل صنعت 
نفت آبادان و استقلال تاجیکستان وقتی تیم یک گل زده و جلو 
است به عقب می رود و نتیجه را از دست می دهد. بیرانوند مقابل 
تیم تاجیکستانی چند فرصت گلزنی را گرفت و عالی کار کرد. 
در دوران بازی خودم در پرسپولیس همیشه سعی می کردیم 
تعداد گل مان را افزایش بدهیم، چون هر لحظه امکان داشت 
یک اشتباه صورت گیرد و گل بخوریم. پرسپولیس مشکلات 
زیادی دارد. وقتی وارد تیم شویم و با همه اعضا زندگی کنیم 
این موضوع را متوجه خواهیم شد. کادر پزشکی باید جوابگو 
باشد چرا وحید امیری بعد از چند ماه بازی می کند و باز هم 
مصدوم می شود. پرسپولیس در این مسائل ضعف دارد که 
هفته هاست امیری را از دست داده است. واقعاً این مشکلات در 
فوتبال ما وجود دارد و کادر پزشکی در مشکلات تاثیرگذار بوده 
است. نبیل باهویی فوتبالیستی نیست که پرسپولیس دنبالش 
می گشت و انتظار داشتیم توپ های سردرگم خط جلوی تیم را 
تبدیل به گل کند. من فکر می کنم این بازیکن در تمام عمرش 
۵ گل هم نزده است! اصلًا این مهاجم نمی تواند پرسپولیس را به 
شرایط ایده آل برساند. او فقط دونده است و خیلی هم در بازی ها 
تاثیرگذار نیست. من خودم انتقاد داشتم که چرا شهاب زاهدی 
را گرفتند؟ اما او رفته رفته به شکل تیمی رسید و در بازی پیکان 
هت تریک کرد، اما دو بازی روی نیمکت نشسته است! برای من 
به عنوان یک هوادار، جای سوال دارد که تعویض مسعود ریگی 
در دقیقه 8۷ چه مناسبتی داشت؟ پرسپولیس یک بر صفر عقب 
است و به بازیکن تهاجمی نیاز دارد. با این حال هنوز چیزی را از 
دست ندادیم و با صدر جدول 4 امتیاز اختلاف داریم. این فاصله 
امتیازی، با دو پیروزی در دو هفته جبران می شود. گل محمدی 
باید انتقادات را بپذیرد و مشکلات را گردن دیگران نیندازد. اگر 
ضعف را بپذیریم خودمان قوی تر می شویم و کارمان را بهتر 

انجام خواهیم داد.

حسن روشن پیشکسوت فوتبال در خصوص 
عملکرد شاگردان نکونام و باشگاه استقلال در 

هفته های اخیر صحبت کرد. 
   درباره برتری 2 بر صفر تیم فوتبال 
استقلال مقابل تراکتور تبریز چه نظری 

دارید؟
 بازی از ابتدا برای استقلال بود و تراکتور با 
همه توانایی هایش زور بردن نداشت. بازیکنان 
مثل همیشه زحمت کشیدند و کاری که باید 
می کردند را انجام دادند. استقلال در حد نام 
خودش بازی کرد و پیروزی حقش بود.  قبل 
از بازی شاید ترسی از تراکتور وجود داشت که 
با توجه به برتری هفته گذشته برابر نساجی 
مازندران با انگیزه مضاعف وارد زمین شود ولی 
بازیکنان استقلال مطمئن تر از مسابقات قبل 
بازی کردند. استقلال بازی مهمی را با برد و این 
سه امتیاز در ادامه مسابقات به کارش خواهد 
آمد. تراکتور از تیم های مدعی قهرمانی است و 

شکست دادنش کار راحتی نیست.
   عملکرد  مدیران باشگاه استقلال را 

چگونه ارزیابی می کنید؟
 مدیریت کلان باشگاه استقلال به دنبال 
قهرمان شدن تیم نیست. برنامه هایشان هم 
بر این اساس جلو نمی رود و دوست نداشتم 
وارد فامیل بازی آنها شوم. یک تیم سه پست 
مهم دارد: اول مدیرعامل، دوم سرمربی و سوم 
سرپرست. از آقای خطیر خواستم آقای سامره 
را از پست سرپرستی بردارد و جای دیگری از 
او استفاده کند چون این فرد برای آن پست 
مهم مناسب نیست که مدیرعامل گفت: سامره 
دوست ماست. من هم جواب دادم: دوست تان 
را جای دیگری قرار دهید؛ مثلا او را بگذارید قائم 
مقام باشگاه اما دیدم فایده ای ندارد.  الان بخش 
مدیریت فنی کارش را درست انجام می دهد و 
این هم برعهده نکونام است. بازیکنان هم از جان 
و دل مایه می گذارند و با آنکه استقلال ستاره 
ندارد اما تیم هستند. تا امروز هم خوب نتیجه 
گرفته اند اما برای قهرمانی مدیریت کلان هم 
مهم است که در آن بخش کار مشکل دارد و این 
افراد به دنبال قهرمانی استقلال نیستند و اتفاقا 
دوست دارند تیم قهرمان نشود. این را احساس 

کردم و کنار کشیدم.
    درباره محتوای جلسات خود با علی 

خطیر  توضیح می دهید؟
 فقط می توانم بگویم که اینها می خواستند به 
من حکمی بدهند اما در کارم دخالت کنند که 
زیر بار این مسأله نرفتم. این نوع مدیریت قطعا به 

استقلال و جواد نکونام لطمه می زند..

اسماعیل حلالی 
کارشناس فوتبال 

روشن: 
مدیریت استقلال به 
دنبال قهرمان شدن 

تیم نیست

نیمار داسیـلوا، مهـاجم 
برزیلی الهلال عربستان با 
وجود غیبت طولانی مدت 
در میادین در شبکه های 
اجتماعی مورد توجه قرار 
گرفت. نیمار 3 هفته در 
دیدار تیم ملی برزیل پیش 

دچار  مصدومیت شد.

پدر مهدی طارمی  همراه با 
اعضای تیم فوتبال 7 نفره 
به ایران برگشت و مورد 
استقبال مسئولان قرار 
گرفت. وی به عنوان دستیار 
علی رعدی سرمربی تیم 
فوتبال هفت نفره فعالیت 

. می کند

آنتوان گریزمان، مهاجم 
اتلتیکو مادرید، بعد از گلی 
که در بازی مقابل ویارئال زد، 
به دومین گلزن برتر تاریخ 
اتلتیکو مادرید تبدیل شد. با 
این پیروزی اتلتیکو مادرید 
جایگاه چهارمی خود را حفظ 

کرد.

ت
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        گلزنی   مدل مو  پدر طارمی

آغاز جنگ در فوتبال اروپا با اسم رمز »سوپر لیگ«؟

جهانبخش: می خواستم از تمام انرژی  و تجربه ام استفاده کنم 

فلورنتنو پرز رئیس باشگاه رئال مادرید روز یکشنبه گذشته 
در مجمع این باشگاه اظهارات تندی را علیه چفرین رئیس 
یوفا و تباس رئیس لالیگا مطرح کرد. پرز از تفکر ایجاد »سوپر 
لیگ اروپا« حمایت کرد و مسئولان بلندمرتبه فوتبال اروپا و 
دنیا را افرادی سنتی معرفی کرد که فوتبال را با سیستم 30 
سال گذشته رهبری می کنند. داستان »سوپر لیگ اروپا« به 
آپریل 2021 برمی گردد که 12 باشگاه مطرح اروپا به رهبری 
رئال، بارسلونا و یونتوس تصمیم گرفتند لیگ جدیدی برای 
درآمدزایی عادلانه تر راه بیاندازند. اما این تفکر و پیشنهاد بعد 
از ۷2 ساعت با تهدید مسئولان بلندمرتبه یوفا و فیفا در نطفه 
خفه شد. البته پرس رئیس باشگاه رئال و لاپورتا رئیس باشگاه 
بارسلونا تسلیم نشدند و خواهان ایجاد این لیگ شدند. کناره 
گیری اکثر اعضای این باند فوتبالی با تهدید یوفا و فیفا باعث شد 
تا این پروژه با شکست زودهنگامی مواجه شود. اما به نظر می رسد 

پرز رئیس باشگاه رئال مادرید با اظهارات تند علیه رئیس یوفا و 
لالیگا این جنگ بزرگ را دوباره آغاز کرده است. رئیس باشگاه 
رئال در بخشی از صحبت هایش گفت: چفرین رئیس یوفا فکر 
می کند فوتبال ملک اوست. تباس رئیس لالیگا هم چنین فکری 
دارد. نه این طور نیست فوتبال برای همه است. باید سیستم 
فرسوده اداری فوتبال اروپا و دنیا را تغییر دهیم تا بتوانیم به 
توزیع منابع عادلانه برسیم. اظهارات پرس نشان می دهد قرار 
است یک جنگ بزرگ و تمام عیار در دنیای فوتبال با حضور 
باشگاه های قدرتمند اروپا مقابل مسئولان یوفا، فیفا و لیگ های 
داخلی ایجاد شود. بحث اصلی جنگ میان طرفین »پول« است. 
پرس و روسای باشگاه های بزرگ دنیای فوتبال مثل بارسلونا، 
یوونتوس، چلسی، منچستر یونایتد و بسیاری دیگر معتقدند 
جوایز و پاداش هایی که برای تیم ها در رقابت های بین المللی 
اروپایی درنظر گرفتند بسیار ناچیز است. طبق آماری که رئیس 

باشگاه رئال مادرید ارائه کرده درآمد باشگاه های شرکت کننده 
در سوپر لیگ اروپا چندین برابر شرکت در لیگ قهرمانان اروپا 
خواهد بود. مخالفان معتقدند معتقدند بیشترین سود از فوتبال 
به جیب فیفا و یوفا می رود و باشگاه های فوتبال که مهمترین 
رکن برگزاری این مسابقات هستند سود ناچیزی می کنند. طبق 
ارزیابی اولیه 12 باشگاه مطرح اروپا اگر بتوانند سوپر لیگ اروپا 
را راه بیاندازند می توانند با دریافت سودهای هنگفت بسیاری از 
مشکلات مالی خود را مرتفع کنند و به شرایط ایده آل اقتصادی 
برسند. اما مسئولان فیفا و یوفا این اقدام باشگاه ها را کاملا به 
ضرر این نهادها می دانند و این اقدام باشگاه را کودتا علیه فوتبال 
می دانند. به همین خاطر با تهدیدهای مختلف در دو سال پیش 
این حرکت را متوقف کردند ولی این بار با اظهارات روز یکشنبه 
گذشته رئیس رئال مشخص است دیگر تهدید کارساز نیست و 

به نظر می رسد یک جنگ تمار عیار در فوتبال آغاز خواهد شد.

علیرضا جهانبخش بال ایرانی تیم فوتبال 
فاینورد که پس از نزدیک به سه ماه به ترکیب 
اصلی فاینورد بازگشت، از این بابت ابراز 

خوشحالی کرد.
   بازگشت 

علیرضا جهانبخش که سال پایانی قراردادش 
با باشگاه فاینورد را سپری می کند، در برتری 
یک بر صفر این تیم مقابل AZ آلکمار در هفته 
دوازدهم اردویژه هلند پس از 84 روز به ترکیب 
اصلی فاینورد بازگشت و پاس گل تنها گل 
بازی را هم در دقیقه 24 برای کوئینتن تیمبر 
ساخت. بال ایرانی فاینورد پس از این بازی در 
گفت وگو با شبکه تلویزیونی این باشگاه هلندی 
درباره بازی مقابل تیم سابق خود گفت: این 
نوع بازی ها همیشه کمی هیجان انگیز هستند. 
می دانستیم که باید از دقیقه اول تمام تلاش مان 
را بکنیم، بجنگیم و به حریف فشار بیاوریم. در 

نیمه اول موقعیت های کافی ایجاد کردیم و در 
مجموع بازی بسیار خوبی از خود ارائه کردیم. ما 
می توانستیم حداقل دو گل بزنیم. وی افزود: ما 
سعی کردیم آنها را مجبور به بازی در یک سمت 
زمین کنیم و این برنامه تاکتیکی ما بود. در 
مجموع همه بازی بسیار خوبی انجام دادند و به 
حریف فشار آوردیم. در نیمه اول تقریباً چیزی را 
از دست ندادیم. این یک بازی شش امتیازی برای 
ما بود. ما می خواهیم جایگاه دوم جدول رده بندی 
را حفظ کنیم و کمی به پی اس وی آیندهوون 
)تیمی که با هفت امتیاز اختلاف صدرنشین 
است( نگاه داریم. اختلاف امتیاز زیاد است، اما ما 

برای کسب قهرمانی رقابت خواهیم کرد.  
   پاس گل 

بال ایرانی فاینورد همچنین درباره تنها گل 
بازی که روی پاس او به ثمر رسید، اظهار داشت: 
می دانستم اگر توپ را به کنار ببرم، در پست 

10 )فضای پشت مهاجمان در پشت محوطه 
جریمه( می توانیم فضا ایجاد  کنیم. من دیدم 
کوئینتن آزاد ایستاده و وقتی توپ را به خوبی به 
او رساندم با خودم گفت »آره، کوینا )کوئینتن( 
کار را تمام کن!« و او خیلی قشنگ توپ را 
شلیک کرد. کوئینتن باید حداقل دو گل در این 
بازی می زد، اما خیلی خوب بازی کرد. ما تمام 

خواسته های سرمربی را انجام دادیم.   
   دوری از ترکیب 

جهانبخش 30 ساله که پس از نزدیک به 
سه ماه دوری از ترکیب اصلی فاینورد سرانجام 
فرصت بازی در ترکیب اصلی تیم تحت هدایت 
آرنه اسلوت را به دست آورد، در این مورد نیز 
خاطر نشان کرد: این همیشه حس خوبی 
است. خیلی وقت بود که اجازه نداشتم بازی را 
در ترکیب اصلی شروع کنم، به همین خاطر 
می خواستم از تمام انرژی  و تجربه ام استفاده کنم 

و بازی خوبی انجام دادم و از این به بعد هر روز 
خوب تمرین خواهم کرد تا فرصت های بیشتری 
به دست بیاورم و دقایق بیشتری برای بازی پیدا 
کنم. وی در پایان تأکید کرد: ما می دانستیم 
که باید به عنوان یک تیم دور هم جمع شویم 
و برای این مسابقه سخت آماده شویم. ما مقابل 
توئنته نتیجه را واگذار کردیم و در این بازی 
نمی توانستیم امتیازی از دست بدهیم. همه ما 
باید با تمام توان پا به زمین می گذاشتیم. من باید 
به بازیکنان جوان کمک می کردم که تمرکزشان 
را در جریان بازی حفظ کنند. جهانبخش این 
فصل در 13 بازی برای فاینورد به میدان رفته 
و آمار یک گل زده و یک پاس گل را از خود بر 
جای گذاشته است. او حالا باید به اردوی تیم 
ملی فوتبال ایران ملحق شود تا برای رویارویی 
با تیم های هنگ کنگ و ازبکستان در دور اول 

مرحله انتخابی جام جهانی 202۶ آماده شود.

 آرمان ملی: تیم ملی فوتبال نوجوانان کشورمان بعد 
از پیروزی مقابل برزیل در دومین دیدار خود برابر انگلیس 

صف آرایی خواهند کرد. 
   پیش بازی 

تیم ملی فوتبال نوجوانان کشورمان از ساعت 1۵:30 
سه شنبه دومین بازی خود در جام جهانی زیر 1۷ سال 
را مقابل انگلیس در ورزشگاه بین المللی جاکارتا برگزار 
می کند.  شاگردان حسین عبدی که با بازگشت رویایی 
در دیدار مقابل برزیل توانستند شکست 2 بر صفر را به 
برتری 3 بر 2 برابر مدافع عنوان قهرمانی تبدیل کنند، با 
 C روحیه بسیار بالایی به مصاف دیگر تیم قدرتمند گروه
یعنی انگلیس می روند. البته  این برد ارزشمند نباید باعث 
از بین رفتن تمرکز ملی پوشان شده یا آنها را مغرور کند 
که در این حالت امکان دارد در بازی سخت با سه شیر، 
با مشکلات زیادی مواجه شوند.از طرفی شاگردان گری 
رایان که در بازی اول خود نیوکالدونیا را 2 رقمی کرده 
و به پیروزی 10 بر صفر رسیدند، به دنبال این هستند 
با پیروزی مقابل ایران تا حد زیادی صعود خود به عنوان 
صدرنشین را قطعی کنند. هرچند تیم کشورمان هم 
با بردن این بازی به احتمال بسیار زیاد در این گروه 
لعاده سخت صدرنشین می شود. نکته جالب این  فوق ا
است که انگلیسی ها به نسبت ایران کمتر در جام جهانی 
این رده سنی شرکت کرده اند و برای پنجمین بار در این 
مسابقات حاضر می شوند. البته آنها که قهرمانی جهان در 
سال 201۷ به میزبانی هند را به دست آورده اند، در دوره 
قبلی مانند تیم کشورمان غایب بودند و 2 قهرمانی و 2 نایب 
قهرمانی یورو هم در کارنامه شان ثبت شده است. هرچند 
تمام نفرات ایران در بازی با برزیل عملکردی خیره کننده 
داشتند اما در بازی با انگلیس نیز چشم امید عبدی بیشتر 
به ساق پای بازیکنانی مثل آرشا شکوری، کسری طاهری، 
عرفان درویش عالی، یعقوب براجعه، اسماعیل قلیزاده 

دوخته شده است.  
   صحبت سرمربی 

به گزارش سایت رسمی فدراسیون فوتبال، حسین 
عبدی درباره وضعیت تیم فوتبال زیر 1۷ سال کشورمان در 
آستانه دیدار با انگلیس اظهار داشت: ما دقیقاً پس از بازی با 

برزیل، کار مربوط به مسابقه دوم را آغاز کردیم. البته بچه ها 
واقعاً خسته بودند و پس از کمی ریکاوری دیرتر خوابیدند. 
اعضای کادر فنی هم خسته بودند، اما می خواهم یک 
واقعیت را بگویم. من تا ساعت ۶ صبح فردای دیدار با برزیل 
بیدار بودم و بازی انگلیس را ده ها بار دیدم. وی با بیان اینکه 
تمرین ریکاوری تیمش از ساعت 11 روز بعد برگزار شد، 
خاطرنشان کرد: زندگی همچنین ادامه دارد. با این وصف، 
دوشنبه شب هم نخواهم خوابید و امیدوارم سه شنبه هم 
روز خوبی برای فوتبال ایران باشد. سرمربی تیم نوجوانان 
ایران در پاسخ به این پرسش که مهمترین تماس این 
روزها با او چه بوده است، تصریح کرد: خیلی از دوستان 
لطف داشتند و تماس های محبت آمیزی گرفته شد؛ از 
آقای تاج تا آقای قلعه نویی، بازیکنان تیم ملی، دوستان و 
... از جمله خانواده که همه زندگی من محسوب می شود. 
قبل از بازی با برزیل تماس فوق العاده ای گرفته شد. یکی از 
دوستان در حرم امام حسین )ع( بود و درست در رختکن با 
ما تماس تصویری گرفت. عبدی در ادامه گفت: ما از دور به 
امام حسین )ع( سلام کردیم و از خدا خواستیم که بتوانیم 
دل مردم را شاد کنیم. در واقع از همان رختکن راهی حرم 
حضرت امام حسین )ع( شدیم. خدا را شکر می کنم که 
در گام اول موفق بودیم، اما باز هم تکرار می کنم هنوز کار 
خاصی انجام نداده ایم. ما در رختکن تیم همیشه شرایط 
خاصی داریم و در همین مسابقه با برزیل، مسائل روحی 
و روانی خاصی مطرح شد. بازیکنان ابتدا همه گریستند، 
بعد همه خندیدند، بعد هیجانی شدند و به زمین رفتند. 
سرمربی تیم نوجوانان ایران درباره حال و هوای اندونزی 
در این روزها بیان کرد: مردم اندونزی در این مدت و به ویژه 
پس از بازی با برزیل، خیلی به تیم ما احترام می گذارند. 
تیم نیوکالدونیا در هتلی اقامت دارد که ما در آن هستیم. 
شب گذشته )یکشنبه( سرمربی این تیم را دیدم و او نیز برد 
ما را خیلی گرم تبریک گفت. همه با احترام خاصی با رفتار 
می کنند. من قبلًا در دوران بازی به اندونزی آمده بودم و 
امیدوارم خاطرات خوبی از این کشور برای همه مردم ایران 
باقی بماند.  عبدی در پایان گفت: عرایضم را با یک جمله 
تمام می کنم. از قول من بنویسید تاریخ بعدی المپیک را 

این تیم رقم خواهد زد.

   صحبت کارشناس 
جلال چراغپور در گفت و گو با تسنیم درباره پیروزی 
ارزشمند تیم زیر 1۷ سال ایران مقابل برزیل در جام جهانی 
نوجوانان اظهار داشت: به هر حال اول باید صحبت مان را 
با توجه به نتیجه بازی بنا کنیم. برد برزیل نتیجه ارزشمند 
و جالبی برای فوتبال ماست، خصوصاً در وانفسای فوتبال 
بزرگسالان، لیگ برتر و لیگ قهرمانان آسیا. این را باید 
به فال نیک بگیریم. تیم بزرگی را بردیم که مهد فوتبال 
جهان است. از آن مهم تر این است که بازی را بردیم که 
2 بر صفر عقب بودیم. اهمیت این موضوع در این است 
که این برد همبستگی تیمی و ارتباط سرمربی با بچه ها 
را نشان می دهد. واقعاً تیم ما یک پیکر بود، چون اگر شکل 
دیگری بود برگشت به بازی امکان نداشت. وی تصریح 
کرد: حسین عبدی خوشبختانه جزو معدود مربیان فوتبال 
ماست که سواد واقعی فوتبال را دارد. او اسکلت اصلی سواد 
مربیگری اش را خارج از کشور یاد گرفته و الان در نوجوانان 
پیاده می کند. این موضوع باید به فال نیک گرفته شود و یک 
سیگنال به مسئولان دهد که اگر مربی را درست انتخاب 
کنند و او را خارج از کشور بفرستند و مربیان از آموزشی که 
AFC و داخل کشور برای آنها در نظر می گیرند راحت شوند؛ 
موفقیت دور از دسترس نیست. کارشناس فوتبال کشورمان 
ادامه داد: بخش دوم این است که آموزشِ همراه با دانش 
فوتبال، از رده نوجوانان شروع می شود. در نوجوانان است 
که بازیکن باید ۵0 درصد فوتبال را بلد باشد و ۵0 درصد هم 
دانشش را بداند.  چراغپور در ادامه با اشاره به این موضوع که 
برزیل از اعتمادبه نفس بیش از اندازه در همه رده ها ضربه 
خورده است، گفت: در بازی با ایران هم دقیقاً از همین نقطه 
ضربه خوردند. در جام جهانی 2014 برزیل نیز در کشور 
خودشان به خاطر همین اعتمادبه نفس هفت گل از آلمان 
خوردند. دلیل این موضوع هم این است که شالوده اصلی 
فوتبال برزیل »خلاقیت در لحظه« است و هر کسی خلاقیت 
داشته باشد دعوتش می کنند. به نظم کشیدن فوتبال این 
کشور خیلی سخت است. به همین خاطر وقتی اسم ایران 
آمد آنها یک راحت انگاری در ذهن شان کردند و وقتی دو 
گل هم زدند اعتمادبه نفس شان بسیار بالا رفت، اما در سه 

صحنه فوتبالی گل خوردند و باختند.

ایران -  انگلیس 

تقابل یوزها و سه شیرها 
برای صدرنشینی 

در گروه مرگ! 


